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Důvodová zpráva 

 

Na základě usnesení RMČ č. 599 ze dne 30. 7. 2019 byla vytvořena pracovní skupina pro rekonstrukci 
radnice MČ Praha 10. 

Pracovní skupina (dále v textu jen jako „PS“) měla zajišťovat a koordinovat rekonstrukci sídla úřadu 
MČ Praha 10, tzn. jeho komplexní opravu. Výsledkem její činnosti měly být výstupy sloužící jako 
podklad pro další rozhodování rady a zastupitelstva MČ Praha 10 ve věci rekonstrukce radnice MČ 
Praha 10. 

Složení PS bylo několikrát personálně aktualizováno. Naposledy dodatkem č. 10 ze dne 30. 11. 2022 

k příkazu tajemníka ÚMČ Praha 10 č. 3/2019. 

Členy PS jsou nyní vedoucí odboru majetkoprávního – vedoucí pracovní skupiny, tajemnice ÚMČ 
Praha10, vedoucí odboru hospodářské správy, metodik odboru ekonomického, starosta (gesce: 
územní rozvoj, územní plán, podpora podnikání, vnější vztahy a Nový Eden (současný KD Eden a jeho 
bezprostřední okolí), 1. místostarosta (gesce: majetek včetně budovy radnice, akciové společnosti a 
kulturní památky), místostarostka (gesce: finance a rozpočet), zástupce výboru Základní organizace 

odborového svazu státních orgánů a organizací při Městské části Praha 10 – vedoucí odboru 
životního prostředí, předseda Výboru pro strategické investice a veřejné zakázky. 

Nedílnou součástí PS jsou rovněž externí dodavatelé, tj. architekt/projektant, jako zpracovatel 

projektové dokumentace komplexní opravy a rekonstrukce objektu ÚMČ Praha 10, a případě další 
hosté, přičemž stálými hosty jsou vedoucí oddělení energetického managementu, technické správy a 
služeb v odboru hospodářské správy ÚMČ Praha 10, vedoucí oddělení právního KT, vedoucí správy 
objektů ÚMČ, PRAHA 10 – Majektová a.s. 

Současný stav přípravy rekonstrukce radnice MČ P10 je takový, že je vydané platné stavební povolení 
na akci a je dokončena příprava projektové dokumentace včetně kontroly. 

Část členů pracovní skupiny se účastnilo i jednání se zástupci Casua spol. s r.o. a Suncad, s.r.o., jejímž 
cílem bylo možné snížení ceny realizace rekonstrukce objektu radnice. 

V současném stavu, kdy není jednoznačně stanoven další postup MČ Praha 10 ohledně rekonstrukce 
objektu ÚMČ Praha 10, a to zejména v návaznosti na jeho finanční krytí, další existence PS ztrácí své 
opodstatnění. Z tohoto důvodu je navrhováno její zrušení. 

V případě nutnosti řešení problémů vzniklých v jakékoli oblasti týkající se rekonstrukce radnice MČ 
Praha 10 lze pak z rozhodnutí RMČ ustanovit ad hoc pracovní skupinu s příslušných odborným 
zaměřením. 

 

 

 


